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鸣沙山+月牙泉鸣沙山+月牙泉
Sand Dunes of Mingsha + Crescent LakeSand Dunes of Mingsha + Crescent Lake

EXPLORING THE SILK ROAD
西安 | 兰州 | 武威 | 张掖 | 嘉峪关 | 敦煌 | 吐鲁番 | 乌鲁木齐

XIAN | LANZHOU | WUWEI | ZHANGYE | JIAYUGUAN | DUNHUANG | TURPAN | URUMQI
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张掖丹霞国家地质公园景区Zhangye Danxia National Geopark

7 嘉峪关 - 400公里 | 5小时 - 敦煌

 莫高窟（含区间车）
莫高窟，又称莫高窟或千佛洞，是世界著名的佛教石窟寺建筑
群。这些洞窟内藏有大量保存完好的古代佛教艺术品，包括壁
画、雕塑和手稿，跨越一千多年的历史。莫高窟被联合国教科
文组织列为世界遗产，被认为是丝绸之路沿线最重要的文化和
历史宝藏之一。欣赏高清主题电影《千年敦煌》及球幕电影《
梦幻佛宫》、体验实体洞窟。

8
敦煌 - 130公里 | 2小时 - 柳园 - 680公里 | 3.5小时 -    
吐鲁番

 鸣沙山+月牙泉（含骑骆驼及鞋套）
探索令人惊叹的沙漠风光并参加激动人心的沙丘活动。公园由
鸣沙山和月牙湖组成，周围环绕着鸣沙山沙丘。

乘坐旅游巴士前往柳园火车站，改乘坐动车前往吐鲁番。

9 吐鲁番 - 180公里 | 3小时 - 乌鲁木齐
 交河故城（含区间车） 
 坎儿井
坎儿井系统是中国西北部新疆吐鲁番地区仍在使用的重要的古代
灌溉系统。隧道系统为当地人提供饮用和浇灌农作物的水。当地
人挖井和隧道，从距农田数英里之外的山区引水。

 火焰山
火焰山是新疆天山地区贫瘠、受侵蚀的红砂岩山丘。

 维吾尔家访

10
乌鲁木齐 - 80公里 | 1.5小时 - 天池 - 80公里 | 1.5小时 -

乌鲁木齐

 天山天池（含区间车 + 电瓶车）
湖体长约3公里，平均宽约600米。湖面呈半月形，最深处水深约
100米。周围的雪峰蔚为壮观。

 国际大巴扎
它是世界上规模最大的集市，集伊斯兰文化、建筑、民族商业、
旅游和娱乐于一体。

11 乌鲁木齐  中转城市  吉隆坡
送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

1 吉隆坡  中转城市  西安
集合于吉隆坡国际机场，飞往西安。

2 西安

 西安市区游
【古城墙】【外观大雁塔】【大慈恩寺遗址公园】
【钟鼓楼广场】【回民一条街】【大唐不夜城】

3 西安

 兵马俑（含单程电瓶车及耳机，1.2.3号坑）
一个令人难以置信的考古发现。该遗址展示了数千个真人大小
的兵马俑、马和战车，这些兵马俑与中国第一位皇帝秦始皇合
葬，用以保护他来世。这个遗址展示了中国古代历史和秦朝工
艺的壮丽景观。

 汉城湖遗址公园+大风阁（含游船 + 电瓶车）

4 西安 - 650公里 | 3.5小时 -   兰州

 乘坐高铁前往兰州
【兰州黄河母亲像】【黄河水车园】【黄河大桥】
兰州，甘肃省省会，地处中国陆域版图几何中心，是西部地区重
要中心城市，也是丝绸之路经济带重要节点城市。

 5 兰州 - 275公里 | 3.2小时 - 武威 - 240公里 | 3小时 - 张掖

 雷台汉墓
武威位于甘肃省中部、河西走廊东端，是中国旅游标志—马踏飞
燕的出土地。

6 张掖 - 200公里 | 3小时 - 嘉峪关

 张掖丹霞国家地质公园景区（含区间车）
丹霞地貌是大自然的杰作。色彩斑斓的山脊就像是天上掉下来的
调色板。
 嘉峪关城楼（含单程电瓶车）
嘉峪关是矗立在明代长城西端的一个关隘。与众所周知的石砖长
城不同，嘉峪关长城采用夯土筑成，以黄色为主色调，与周围的
沙漠融为一体。

莫高窟莫高窟
Mogao GrottoesMogao Grottoes

嘉峪关城楼 / Jiayuguan Great Wall



1 KUALA LUMPUR  TRANSIT CITY  XI'AN
Assemble in KL International Airport for flight to Xi'an.

2 XI'AN

 Xi'an City Tour 
[Xian Ancient City Walls] [Viewing of The Giant Wild Goose] 
[Daci’en Temple] [Bell and Drum Tower Square] [Muslim Street] 
[Datang Evernight City]

3 XI'AN

 Terracotta Warriors Museum (Includes One-WayElectric 
Car and Audio Guide, Pits 1, 2&3)
The famous Terracotta Army, an incredible archaeological 
discovery. The site showcases thousands of life-sized terracotta 
soldiers, horses, and chariots that were buried with China’s 
first emperor, Qin Shi Huang, to protect him in the afterlife. This 
museum offers a glimpse into ancient Chinese history and the 
impressive craftsmanship of the Qin Dynasty.

 Hancheng Lake Park + Dage Pagoda (Cruise Tour + 
Electric Car)

4 XI'AN - 650km | 3.5hrs -   LANZHOU  

 Traveling to Lanzhou by high-speed train.
[Yellow River Mother Sculpture] [Yellow River Waterwheel Park] 
[Yellow River Bridge]
Lanzhou, the capital of Gansu Province, is situated at the geometric 
center of China’s landmass. It holds strategic importance as a 
major hub in the western region and serves as a pivotal city along 
the Silk Road Economic Belt.

5 LANZHOU - 275km | 3.2hrs - WUWEI - 240km | 3hrs -

ZHANGYE
 Leitai Han Tombs
Wuwei is located in the central part of Gansu Province and at 
the east end of the Hexi Corridor. It is the birthplace of China’s 
tourism icon - the flying swallow on horseback. 

6 ZHANGYE - 200km | 3hrs - JIAYUGUAN
 Zhangye Danxia National Geopark (Includes Shuttle Bus)
The danxia landforms are a masterpiece of nature. The colorful 
mountain ridges are just like an overturned palette from heaven.
 Jiayuguan Great Wall  (Includes One Way Electric car)
Jiayuguan is a pass standing at the western end of the Ming 
Dynasty Great Wall. Different from the well-known sections 
built with stones or bricks, Jiayuguan Great Wall was built with 
rammed earth, making yellow its dominant hue and helping the 
pass blend harmoniously with the surrounding desert.

鸣沙山骆驼鸣沙山骆驼
Sand Dunes of Mingsha CamelSand Dunes of Mingsha Camel

7 JIAYUGUAN - 400km | 5hrs - DUNHUANG
 Mogao Grottoes (Includes Shuttle Bus)
The Mogao Grottoes, also known as the Mogao Caves or the 
Thousand Buddha Caves, are a world-renowned complex 
of Buddhist cave temples. These caves contain a vast and 
wellpreserved collection of ancient Buddhist art, including murals, 
sculptures, and manuscripts, spannin over a thousand years of 
history. The Mogao Caves are recognized as a UNESCO World 
Heritage Site and are considered one of the most important 
cultural and historical treasures along the Silk Road. Savor high 
definition thematic films such as “A Thousand Years of Dunhuang” 
and the dome-screen film “Dreamlike Buddha Palace,” all while 
immersing yourself in the authentic experience of the physical 
caves.

8
DUNHUANG - 130km | 2hrs - LIUYUAN 
- 680km | 3.5hrs -    TURPAN

 Sand Dunes of Mingsha + Crescent Lake
(Includes Camel Ride & Shoe Cover)
Explore stunning desert scenery and take part in exciting sand 
dunes activities. The park consists of the Mingsha Mountain, 
and the Crescent Lake surrounded by sand dunes of Mingsha 
Mountains.

Take a tourist bus to Liuyuan Railway Station,then transfer to a 
high-speed train to Turpan.

9 TURPAN - 180km | 3hrs - URUMQI
 Jiaohe Ancient City (Includes Shuttle Bus) 
 Karez Well
The Karez Well System is an important ancient irrigation system 
that is still used in Turpan, Xinjiang, in Northwest China. The tunnel 
system provides water for local people to drink as well as to 
water their crops. Locals dug wells and tunnels to transfer water 
from mountains miles away from their farmland.

 Flaming Mountains
The Flaming Mountains are barren, eroded, red sandstone hills in 
the Tian Shan of Xinjiang.

 Uighur Family Visit

10 URUMQI - 80km | 1.5hrs - TIANCHI - 80km | 1.5hrs -

URUMQI
 Tianshan Heavenly Lake (Includes Shuttle Bus & Electric 
Car)
The lake itself is about 3 kilometers long and averages about 
600meters wide.The lake surface is shaped like a half-moon and 
at its deepest point the water is about 100 meters deep.The 
surrounding snow-capped peaks are magnificent.

 Grand Bazaar
It is the largest bazaar in the world by scale, combining 
Islamic culture, architecture, ethnic commerce, tourism and 
entertainment.

11 URUMQI  TRANSIT CITY  KUALA LUMPUR
Proceed to airport for your flight back home with unforgettable 
memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the 
final flight confirmation.

张掖 Zhangye张掖 Zhangye

嘉峪关嘉峪关
JiayuguanJiayuguan

敦煌敦煌
DunhuangDunhuang

柳园柳园
LiuyuanLiuyuan

吐鲁番吐鲁番
TurpanTurpan

OUT

乌鲁木齐乌鲁木齐
UrumqiUrumqi

西安
Xian

西安西安
XianXian

IN

兰州 Lanzhou兰州 Lanzhou

武威 Wuwei武威 Wuwei



•秦始皇帝陵博物院
•兰州黄河母亲像、

黄河水车园、黄河大桥
•雷台汉墓
•张掖丹霞国家地质公园景区
•嘉峪关城楼

•莫高窟
•鸣沙山+月牙泉
•交河故城
•火焰山
•天山天池
•国际大巴扎

• Terracotta Warriors Museum
• Yellow River Mother Sculpture,

Yellow River Waterwheel Park,
Yellow River Bridge

• Leitai Han Tombs
• Zhangye Danxia National Geopark
• Jiayuguan Great Wall

• Mogao Grottoes
• Sand Dunes of Mingsha +

Crescent Lake
• Jiaohe Ancient City
• Flaming Mountains
• Tianshan Heavenly Lake
• Grand Bazaar

行程亮点
HIGHLIGHT

西安裤带面 / 兰州牛肉面 / 火锅风味 / 汽锅鸡 / 
敦煌雪山驼掌 / 新疆烤全羊 / 新疆大盘鸡

Xian Biangbiang Noodle / Lanzhou Beef Noodle / Hotpot Cuisine / Jiuquan 
Steam Pot Chicken / Snow Mountain Camel Palm / Roasted Whole Lamb / 
Xinjiang Big Plate Chicken Cuisine

美食
GOURMET

03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1

西安（3晚）
Xi'an (3 Nights)

西安南曲江智选假日酒店或西安浐灞中铁建华美达酒店或同级
Holiday Inn Express Xi'an Qujiang or Ramada by Wyndham Xi'an Chan-

ba or similar

- - -

D2
酒店 
Hotel ✓ ✗

D3
酒店 
Hotel ✓ ✓

D4
兰州（1晚）
Lanzhou (1 Night)

兰州建兰智选酒店或同级
Lanzhou Holiday Inn Express or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D5
张掖（1晚）
Zhangye (1 Night)

张掖铭嘉乐国际酒店或恒达丽景酒店或张掖璞悦酒店或同级
Zhangye Mingjiale International Hotel or Hengda Lijing Hotel or Zhangye 

Puyue Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D6
嘉峪关（1晚）
Jiayuguan (1 Night)

嘉峪关晨枫酒店或远东禧悦酒店或同级
ChenFeng Grand Hotel or Rezen Hotel Yuandong or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D7
敦煌（1晚）
Dunhuang (1 Night)

敦煌恒栋国际酒店或天润颐铂酒店或同级
Dunhuang Huandong International Hotel or Tianrun Yibo Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D8
吐鲁番（1晚）
Turpan (1 Night)

吐鲁番锦江都城酒店或同级
Jinjiang Metropolo Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D9
乌鲁木齐（2晚）
Urumqi (2 Nights)

乌鲁木齐涵唐酒店或德汇万达美居酒店或同级
Urumqi Hantang Hotel or Mercure Urumqi Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D10
酒店 
Hotel ✓ ✓

D11 - - 酒店 
Hotel - -

For Agent Use Only:

Updated Date: DEC 2024

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials:
Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance – It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior

notice 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3.	 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.
China Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping – For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on 

board the coach. 
5. The tour fare already includes the preferential policy for foreign visitors upon entry, and the cost of 

elderly tickets has been included in the tour fare. Guests are required to present relevant documents 
to comply with the policy requirements. Please note that the cost of elderly tickets is non-refundable.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。 
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

中国团 - 附加条规: 
1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见，车上会售卖道地小吃及伴手礼。
5. 团费已包含游客入境的优惠政策，并且已将乐龄人士门票费用分摊到团费中。客人须出示相关文

件以配合政策需求。请注意，乐龄人士门票费用不可退还。

秦始皇帝陵博物院
Terracotta Warriors Museum

国际大巴扎 / Grand Bazaar天山天池 / Tianshan Heavenly Lake

新疆馕新疆馕
Uyghur BreadUyghur Bread


